
Geachte wethouder mw. B. Ramerman, geachte raadsleden,  
 

- Op 30 mei 2024 hebben wij namens de meerderheid van de aanwonende bewoners een 
brandbrief gepresenteerd over de situaties van de Heinoseweg.  

- Op 9 september 2024 hebben wij een gesprek gehad met wethouder Ramerman en 
verkeerskundige de heer . 

- Op 24 september 2024 hebben wij een antwoord ontvangen over dit gesprek. In dit 
antwoord is ons toegezegd dat er een gesprek met de politie zou worden gearrangeerd. 
Dit is tot op heden niet geagendeerd. 

- Wij hebben verslagen ontvangen en op 4 november 2024 hebben wij schriftelijke reacties 
ingezonden aan de wethouder en raadscommissie met vragen.  

 
Tot op heden hebben wij geen enkele reactie van u mogen ontvangen.  
 
Wij betreuren het ten zeerste dat wij op deze wijze geen voortgang kunnen maken. 
Daarom ontvangen wij graag op korte termijn van u antwoorden op onze vragen zodat ons proces 
niet onnodig nog verder vertraagd wordt. 
 
Ook zien wij graag dat er spoedig een afspraak met de politie wordt gemaakt. 
 
Als dat niet mogelijk is ontvangen wij graag een toelichtend antwoord. 
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